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Barendrecht, 26 juli 2021 

Betreft: Minder horeca steun Barendrecht versus Rotterdam 

Geacht college, 

Het college van B&W in Rotterdam heeft in maart 2021 haar lokale horeca een hart onder de riem gestoken 
door hen te steunen met de volgende zaken: 

1. Het aanbieden van coaching in plaats van enkel handhaving 
2. Door de vergrote terrassen tot en met 31 december mogelijk te maken.  
3. Een éénmalige bijdrage van € 500 voor het (her)inrichten van hun zaak conform de corona regels.  

In Barendrecht is voor een andere werkwijze en aanpak gekozen. Zonder éénmalige bijdrage, zonder voor 
zover wij weten coaches. En de uitbreiding van terrassen geldt tot 1 oktober.  

Onze fractie heeft hier vragen over.  

Coaching en handhaving 
In Rotterdam helpen corona coaches actief bij het goed inrichten van horecagelegenheden in lijn met 
geldende regels. Op een positieve en proactieve wijze. Deze coaches leggen tevens de vaak wisselende en 
complexe regels duidelijk uit, in begrijpelijke taal.  

Vraag 1: Is het college er van overtuigd dat alle (wisselende) regels voldoende duidelijk zijn (gemaakt) bij 
lokale horeca gelegenheden? Zo ja, waar baseert het college dat op? Zo nee, (hoe) heeft het college hen 
daar dan proactief mee geholpen in deze uitdagende tijden?  
 
Vraag 2: Heeft het college corona coaches ingezet? Zo ja, wat zijn de resultaten? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3a: In hoeverre heeft het college overwogen om in plaats van handhavend (boa’s) op te treden, de 
horeca positief proactief te coachen?  

Vraag 3b: Wij hebben begrepen dat horeca ondernemers diverse malen hebben gevraagd om de horeca 
boa aan te laten sluiten bij het horeca overleg. Om zo meer wederzijds begrip te kweken over de regels en 
wijze van handhaving. Klopt dit? Hoe vaak is hier al om gevraagd? En waarom is dat nog niet gebeurd?  

Verlenging grotere terrassen tot 31 december 

Wij hebben begrepen dat er door één of meerdere horeca ondernemers is verzocht om – net als in 
Rotterdam – de terrasuitbreiding te verlengen tot 31 december. Mede omdat ook na 1 oktober er sprake is 
van mooie terrasdagen.  

Vraag 4: Is het college het met ons eens dat er ook na 1 oktober nog (veel) mooie terrasdagen kunnen 
voorkomen die voor inwoners en bezoekers leuk zijn om op het buitenterras door te brengen en voor 
horeca ondernemers om wat extra te verdienen in deze uitdagende tijden? 

Vraag 5: Is het college ermee bekend met de vraag om ook in Barendrecht net als in Rotterdam, de 
verlenging van verruimde terrassen toe te passen? 

mailto:lennartvdlinden@echtvoorbarendrecht.nl
mailto:dickheijboer@echtvoorbarendrecht.nl
http://www.echtvoorbarendrecht.nl/
http://www.facebook.com/echtvoorbarendrecht%20/
mailto:info@echtvoorbarendrecht.nl
https://www.ad.nl/rotterdam/hulp-voor-rotterdamse-horeca-uitbater-krijgt-coach-en-500-euro-subsidie-om-zaak-coronaproof-te-maken~a4ac87c4/


 
 

 
Fractievoorzitter           : lennartvdlinden@echtvoorbarendrecht.nl   /  Tel: 0643910704 
Fractiesecretaris          : dickheijboer@echtvoorbarendrecht.nl         / Tel: 0640217356 
 
Postadres                     : Echt voor Barendrecht (EVB), Boeier 135, 2991 KH Barendrecht 
Internet                         : www.echtvoorbarendrecht.nl  /  www.facebook.com/echtvoorbarendrecht / https://twitter.com/EVBdrecht 
Email                            : info@echtvoorbarendrecht.nl     
     
Girorekening                : IBAN: NL06 INGB 0006 0917 06 / BIC: INGBNL2A 
KvK-nummer                : 58127100 

 
 

2 

 

Vraag 6: Zo ja, wat houdt het college dan tegen om hier daadkrachtig en snel toe te besluiten? Want in 
Rotterdam was men in maart 2021 al zo ver.  
 
Verder: Barendrecht krijgt eind dit jaar een nieuwe (waarnemend) burgemeester. Wij hebben begrepen dat 
aan horeca ondernemers is medegedeeld dat terrasuitbreiding volgend jaar, mede afhankelijk is van de 
persoonlijke opvattingen van deze opvolger.  

Vraag 7: Is dit inderdaad een standpunt van de gemeente? Zo nee, waarom communiceert u dit dan? Zo ja, 
kunt u dit uitleggen? Want wij dachten dat het college van B&W en de gemeenteraad hier (mede) over 
gaan. 

Eenmalige bijdrage voor herinrichting 
Onze fractie meent dat er maximaal ca. 30 horeca gelegenheden in Barendrecht zijn (restaurants en café’s) 
en stelt vast dat een éénmalige bijdrage ter grootte van Rotterdam, namelijk € 500 per zaak neerkomt op 
een kleine € 6.000 (€ 500 x 30). Een bedrag dat – met alle respect – te verwaarlozen is op de 
gemeentebegroting. En bovendien incidenteel. Ter vergelijking: aan één maandsalaris van één wethouder is 
de gemeente meer geld kwijt.  

Vraag 8: Is het juist dat het college richting de horeca ondernemers heeft aangegeven dat een 
subsidiebijdrage zoals in Rotterdam niet kan plaatsvinden, omdat hier vooralsnog geen geld voor 
beschikbaar is? Zo ja, kunt u dit uitleggen? 

Vraag 9: Is het juist dat het college van B&W richting de horeca ondernemers aan heeft gegeven dat het 
niet toekennen van zo’n regeling de schuld is van de gemeenteraad? Omdat de gemeenteraad (nog) niet 
heeft ingestemd met het door het college voorgestelde ‘stimuleringsfonds’ van € 500.000? Is het college 
daadwerkelijk van mening dat zonder dit ‘stimuleringsfonds’ zij deze handreiking niet kan doen?  

Vraag 10: In Rotterdam heeft het college van B&W een besluit genomen over deze regeling. In Barendrecht 
legt het college van B&W de schuld neer bij de gemeenteraad. Waarom is het college van B&W in 
Barendrecht niet in staat om dit kleine gebaar snel en daadkrachtig te regelen en zichzelf afhankelijk opstelt 
van de gemeenteraad? Graag uitleg ten opzichte van (en desnoods door navraag bij) buurgemeente 
Rotterdam.  

Vraag 11: Is het college ermee bekend dat door de corona maatregelen er minder evenementen 
plaatsvinden, dat daar budget voor is gereserveerd in de begroting? Zo ja, dat dat gebudgetteerde kosten 
voor evenementen wellicht zou kunnen worden aangewend voor bovengenoemde steun? Graag uw 
mening over deze suggestie.  

Met vriendelijke groet, 

Dick Heijboer 
Fractiesecretaris 
 
Woordvoerders op dit dossier: Cicilia Rijsdijk en Lennart van der Linden 
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